
andorra10 DivenDres, 19 D’octubre Del 2012

Supermercat Veritas  
C/ Bonaventura Armengol, 11  
Andorra la Vella Tel. 88 55 55

Els consellers socialdemòcrates 
al Comú de Sant Julià de Lòria, 
Rossend Areny i Josep Roig, van 
lamentar la poca transparència 
amb què actua la majoria en tot 
el que fa referència a les societats, 
en especial Naturlàndia (que té 
el 88% de capital públic). Dues 
qüestions que l’oposició va tor-
nar a posar sobre la taula, i que 
han creat suspicàcia en els mem-
bres de la minoria, són el procés 
de contractació de tres cuidadors 
d’animals per a Naturlàndia (un 
dels candidats és el marit de la 
cònsol major) i el nomenament 
de la nova responsable de comu-
nicació de l’ecoparc com a cap de 
gabinet dels cònsols.

Quant a la primera qüestió, 
els consellers remarquen la ne-
cessitat de demostrar que el pro-
cés de selecció és imparcial i per 
aquest motiu han fet arribar una 
demanda d’informació al Comú. 
Areny va destacar que hi ha al-
guns aspectes que no acaben de 
veure clars, com ara que s’hagi 
allargat el termini per presentar 
les candidatures per resoldre l’er-
ror que deixava fora els nacionals 
portuguesos, tenint en compte 
que el marit de la cònsol la va 
presentar en aquest nou període. 
El PS tampoc entén per què se’ls 
demana que sol·licitin per carta 

les bases de la convocatòria quan 
és un document públic. I és en 
aquest aspecte on van destacar 
que gran part dels cinquanta as-
pirants es van desestimar per no 
tenir el permís d’arma, un requi-
sit que no consta als edictes però 
que podria estar a les bases. El 
PS també pregunta per l’empre-
sa encarregada de la selecció, el 
procés utilitzat, informació dels 
candidats i del contracte.

Sobre la cap de gabinet dels 
cònsols, lamenten que no es do-
nés a conèixer el nomenament 
a la minoria i que fins i tot en 
l’últim consell s’obviés l’acta de 
la junta de govern en què es va 
prendre l’acord. La majoria havia 
informat que aquesta persona 

ocupava el càrrec de responsable 
de comunicació a Camprabassa 
però poc després van saber de 
forma extraoficial que el Comú 
l’havia nomenat com a càrrec de 
relació especial. Roig va indicar 
que aquest cas demostra que les 
societats s’utilitzen a discreció 
per contractar personal i que la 
majoria incompleix el compro-
mís de no contractar nous assala-
riats, i augmenta així la despesa. 

El PS també vol saber si ha 
dimitit de Naturlàndia (ja que 
en cas contrari hi hauria una “in-
compatibilitat flagrant”). A més, 
Roig creu que seria un fet gravís-
sim si s’hagués contractat a tra-
vés de la societat per fer tasques 
del Comú. 
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roig i areny van comparèixer ahir en roda de premsa.

Troben aspectes dubtosos en contractacions per a Naturlàndia
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Tot i que no s’ha arribat als 
16.000 usuaris previstos, el Fu-
nicamp no ha registrat un mal 
resultat aquest estiu, en què 
ha estat funcionant després de 
cinc anys. Així ho va posar en 
relleu la consellera de l’oposició 
al Comú d’Encamp Eluska Gal-
dós davant les dades de l’estiu, 
analitzades a la reunió del con-
sell d’administració del giny ce-
lebrada aquesta setmana.

En total han utilitzat el Fu-
nicamp uns 13.000 usuaris. 
D’aquests, uns 10.800 han sa-
tisfet el preu del viatge i uns 
2.000 l’han utilitzat com a con-
vidats. El fet és que el Comú 
va distribuir uns talonaris de 
tiquets entre els consellers i al-
tres persones o empreses. Tot i 
així, el gruix dels visitants que 
van viatjar gratuïtament ho van 
fer el dia de portes obertes, el 
15 d’agost. En aquesta jornada 
es van registrar 1.600 visitants. 

Quant al balanç econòmic, la 
posada en marxa del Funicamp 
durant l’estiu no ha compor-
tat pèrdues, al contrari, ja que 
s’han aconseguit uns beneficis 
d’11.000 euros. Aquesta xifra és 
fruit de la suma de tots els in-
gressos registrats durant aquest 
període. En aquest sentit desta-
ca l’aparcament del Funicamp, 
que a l’estiu pràcticament no 

funciona i que aquest any ha 
obtingut 6.000 euros de benefi-
ci. Tot i així, Galdós es va mos-
trar en desacord amb els càlculs 
de la majoria, que considera 
que mantenir el giny parat a 
l’estiu comporta 244.000 euros 
de pèrdues. La consellera del 
PS va indicar que aquesta xi-
fra preveu que a l’estiu el cost 
és el mateix que a l’hivern, un 
fet que no és real ja que si està 
en funcionament la despesa és 
superior, argumenta. 

Galdós va lamentar la falta 
de previsió, ja que l’obertura 
es va fer a corre-cuita, i la fal-
ta d’ajuda de Saetde. De cara a 
l’estiu, l’oposició espera que la 
comissió de Turisme del Comú 
ja comenci la tasca de planifi-
cació. Així mateix, va destacar 
que és “imperatiu” instal·lar 
un quiosc, ja que Saetde no vol 
obrir el restaurant de Solane-
lles, i preparar més atraccions 
un cop els visitants arriben a 
dalt. El Comú, però, no pot im-
pulsar activitats a la zona ja que 
la concessió del terreny és de 
Saetde. 

El Funicamp ha tingut 
13.000 usuaris i 11.000 
euros de beneficis
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balanç de l’estiu

El PS fa una valoració 
positiva de la temporada 
i critica la nul·la ajuda 

oferta per Saetde




